
 
 

Zápis ze 3. jednání školské rady ze dne 19. 10. 2022 

Přítomni: 

Ing. Lenka Sokolová Michaela Vostatková Krmelová, Mgr. Vlasta Beranová, host Mgr. Marie 

Klementová. 

 

Program 

 

1. Schválení výroční zprávy o činnosti školy. 

2. Naplnění programu jednání ze dne 29. 8. 2022 

 

Ad. 1. 

Školská rada souhlasí s plným zněním výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 

2021/2022. 

 

Ad. 2. 

Uskutečnila se schůzka s hejtmanem Pardubického kraje, předmětem a náplní jednání byly 

energetické úspory. 

Ve škole proběhla výměna stávajících termostatických hlavic za nové. 

Na toalety a do šaten školy jsou průběžně instalovány fotobuňky na světlo. 

 

Usnesení: 

Další plánovaná schůzka školské rady proběhne dle potřeb školské rady. 

 

 

Ústí nad Orlicí 19. 10. 2022 

 

 Ing. Lenka Sokolová, DiS. 

 Michaela Vostatková Krmelová 

 Mgr. Vlasta Beranová 

 

Podpisy viz příloha č. 1 podpisová listina. 


